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Výkonný ředitel společnosti Pfizer: „Zmutujte“ COVID
prostřednictvím „řízené evoluce“, aby společnost
nadále profitovala z vakcín… „COVID pro nás bude
dojná kráva“ … „To není to, co říkáme veřejnosti“ …
„Lidé vyhráli“ t Like That' ... 'Nikomu to neříkej'

projectveritas.com/news/pfizer-executive-mutate-covid-via-directed-evolution-for-company-to-continue

Jordon Trishton Walker, ředitel výzkumu a vývoje,

strategických operací společnosti Pfizer – mRNA

Scientific Planner: „Jedna z věcí, které zkoumáme, je,

proč si to [COVID] sami nezmutujeme, abychom mohli

vytvořit – preventivně vyvinout nové vakcíny, že? Takže

to musíme udělat. Pokud to však uděláme, existuje

riziko, jak si dokážete představit – nikdo nechce mít

farmaceutickou společnost, která mutuje zatracené

viry.“

https://www.projectveritas.com/news/pfizer-executive-mutate-covid-via-directed-evolution-for-company-to-continue/
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Walker: „Nikomu to neříkej. Slib mi, že to nikomu

neřekneš. Způsob, jakým by [experiment] fungoval, je,

že vložíme virus do opic a postupně způsobíme, aby se

navzájem infikovaly, a odebíráme od nich sériové

vzorky.“

Walker: „Musíte být velmi kontrolováni, abyste se

ujistili, že tento virus [COVID], který zmutujete,

nevytvoří něco, co se prostě dostane všude. Což, mám

podezření, je způsob, jakým virus začal ve Wu-chanu,

abych byl upřímný. Nedává smysl, že se tento virus

objevil odnikud. Je to blbost."

Walker: „Podle toho, co jsem slyšel, to [vědci

společnosti Pfizer] optimalizují [proces mutace

COVID], ale postupují pomalu, protože všichni jsou

velmi opatrní – zjevně to nechtějí příliš urychlovat.

Myslím, že se to také snaží udělat jako průzkumnou

věc, protože zjevně nechcete inzerovat, že přicházíte na

budoucí mutace."

[NEW YORK – 25. ledna 2023] Projekt Veritas dnes zveřejnil nové

video odhalující výkonného pracovníka společnosti Pfizer, Jordona

Trishtona Walkera, který tvrdí, že jeho společnost zkoumá způsob,

jak „mutovat“ COVID prostřednictvím „Directed Evolution“, aby

zabránil vývoji budoucí vakcíny.

Walker říká, že řízená evoluce je jiná než Gain-of-Function, která je

definována jako „mutace, která proteinu propůjčuje novou nebo

zvýšenou aktivitu“. Jinými slovy to znamená, že virus, jako je COVID,

se může stát silnějším v závislosti na mutaci / vědeckém

experimentu, který na něm byl proveden.

Výkonný ředitel společnosti Pfizer řekl novináři Veritas o plánu své

společnosti ohledně vakcín proti COVID a zároveň uznal, že by se

lidem tato informace nelíbila, kdyby se dostala na veřejnost.
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„Jedna z věcí, které [Pfizer] zkoumáme, je taková, proč ho [COVID]

sami nezmutujeme, abychom mohli vytvořit – preventivně vyvinout

nové vakcíny, že? Takže to musíme udělat. Pokud to však uděláme,

existuje riziko, jak si dokážete představit – nikdo nechce, aby

farmaceutická společnost mutovala zatracené viry,“ řekl Walker.

„Podle toho, co jsem slyšel, to [vědci společnosti Pfizer] optimalizují

[proces mutace COVID], ale postupují pomalu, protože všichni jsou

velmi opatrní – zjevně to nechtějí příliš urychlit. Myslím, že se to

také jen snaží udělat jako průzkumnou věc, protože zjevně nechcete

inzerovat, že přicházíte na budoucí mutace,“ řekl.

"Nikomu to neříkej." Slib mi, že to nikomu neřekneš. Způsob, jakým

by [experiment] fungoval, je, že vložíme virus do opic a postupně

způsobíme, aby se navzájem infikovaly, a odebíráme od nich sériové

vzorky.“

Walker načrtl paralely mezi tímto současným projektem společnosti

Pfizer a tím, co se mohlo stát ve Wuhanském virologickém institutu v

Číně.

„Musíte být velmi kontrolováni, abyste se ujistili, že tento virus

[COVID], který zmutujete, nevytvoří něco, co se prostě dostane

všude. Což, mám podezření, je způsob, jakým virus začal ve Wu-

chanu, abych byl upřímný. Nedává smysl, že se tento virus objevil

odnikud. Je to blbost,“ řekl.

"Neměl byste provádět výzkum Gain-of-Function s viry." Pravidelně

ne. Můžeme provést tyto vybrané strukturní mutace, aby byly

účinnější. Probíhají o tom výzkumy. Nevím, jak to bude fungovat. Je

lepší, aby už nedocházelo k dalším ohniskům kvůli Ježíši Kristu,“

řekl.

Walker také řekl novináři Veritas, že COVID byl zásadní pro nedávný

obchodní úspěch společnosti Pfizer:
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Walker: Část toho, co chtějí [vědci z Pfizeru] udělat, je do jisté míry pokusit se přijít na to,
jak existují všechny tyto nové kmeny a varianty, které se právě objevují. Takže je to jako
snažit se je chytit, než se objeví, a my můžeme vyvinout vakcínu profylakticky, například pro
nové varianty. Takže, to je důvod, proč to rádi dělají kontrolovaně v laboratoři, kde říkají, že
je to nový epitop, a tak pokud se později objeví na veřejnosti, už máme fungující vakcínu.

Novinář Veritas: Ach můj bože. To je skvělé. Není to však nejlepší obchodní model? Jen
ovládat přírodu, než se příroda vůbec stane sama? Že jo?

Walker: Ano. Pokud to funguje.

Novinář Veritas: Co tím myslíš, když to funguje?

Walker: Protože v některých případech se objeví mutace, na které nejsme připraveni. Stejně
jako u Delta a Omicron. A podobné věci. Kdo ví? Ať tak či onak, bude to dojná kráva.
COVID pro nás bude do budoucna na chvíli dojnou krávou. Jako evidentně.

Novinář Veritas: No, myslím si, že celý výzkum virů a jejich mutování by byl ultimátní
dojná kráva.

Walker: Jo, to by bylo perfektní.

Walker dále vysvětlil, jak mají Big Pharma a vládní úředníci, jako je

Food & Drug Administration [FDA] společné zájmy, a jak to není v

nejlepším zájmu amerického lidu:

Walker: [Big Pharma] jsou otáčecí dveře pro všechny vládní úředníky.

Novinář Veritas: Páni.

Walker: Ale v každém odvětví. Takže ve farmaceutickém průmyslu všichni lidé, kteří
recenzují naše léky - nakonec většina z nich přijde pracovat pro farmaceutické společnosti.
A v armádě pak vládní úředníci v oblasti obrany nakonec pracují pro obranné společnosti.

…

Novinář Veritas: Jaký máte pocit z těch otočných dveří?

Walker: Pro průmysl je docela dobré, abych byl upřímný. Je to špatné pro všechny ostatní v
Americe.

Novinář Veritas: Proč je to špatné pro všechny ostatní?

Walker: Protože když regulační orgány kontrolující naše léky vědí, že jakmile přestanou
regulovat, budou pracovat pro společnost, nebudou tak tvrdí vůči společnosti, která jim dá
práci.

O projektu Veritas
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James O'Keefe založil Project Veritas v roce 2010 jako neziskovou

žurnalistickou společnost, aby pokračoval ve své tajné zpravodajské

práci. Projekt Veritas dnes vyšetřuje a odhaluje korupci, nečestnost,

nečestné jednání, plýtvání, podvody a další nešvary ve veřejných i

soukromých institucích s cílem dosáhnout etičtější a transparentnější

společnosti a zapojit se do soudních sporů s cílem: chránit, bránit a

rozšířit lidské a občanská práva zajištěná zákonem, konkrétně práva

prvního dodatku, včetně podpory svobodné výměny myšlenek v

digitálním světě; bojovat a porazit cenzuru jakékoli ideologie;

podporovat pravdivé podávání zpráv; a bránit svobodu projevu a

otázky sdružování včetně práva na anonymitu. O'Keefe slouží jako

generální ředitel a předseda představenstva, aby mohl i nadále vést a

učit své kolegy novináře,

Project Veritas je registrovaná organizace 501(c)3. Projekt Veritas

neobhajuje konkrétní řešení problémů vznesených během jeho

vyšetřování.

 

 


